

Nr	Beslutsdatum	Övergripande område	Ärende	Åtgärd	Beslut	Deadline	Status	Åtgärd
1	2010-09-26/27 Septembersmöte 2010	Tekniska system	Medlemsregistret	Rapport	<b>§ 51 Uppföljning av Granskningskommitténs rapport</b> att uppdraga åt sekretariatet att, inom ramen för moderniseringen av medlemsregistret, undersöka om det går att skapa ett meningsfullt system för att mäta antalet aktiva medlemmar.	Sekretariatet återkommer med ny deadline	Öppet	<p><i>(För kommentarer gällande tidigare datum se utklipp i kommentarsfältet.)</i></p> <p><i>2018-01-12 En rapport föreligger styrelsens januarimöte.</i></p> <p><i>2018-03-02 Det är i dagsläget svårt att bedöma den faktiska statusen i projektet. Styrgruppen har därför fattat beslut om att pausa utvecklingen och ta in extern expertis i syfte att göra en utvärdering av det som tagits fram hittills. Det råder också osäkerhet om såväl det gamla som det nya systemets kapacitet att hantera vissa krav i den nya dataskyddsförordningen. Något som också ska utvärderas.</i></p> <p><i>2018-04-20 Extern kompetens håller på att rekryteras. Har fått prioriteras ned pga förberedelsearbetet för den nya dataskyddsförordningen.</i></p> <p><i>2018-05-25 Kontakter har tagits med konsulter men timingen har hittills inte fungerat för föreslagna kandidater. Rekrytering av gruppchef för IT är påbörjad och beroende på hur denna verkar fortlöpa är det möjligt att den kommer att avvaktas.</i></p> <p><i>2018-09-07 Rekrytering av en IT-gruppchef är klar. Ny kontakt med konsulter inlett.</i></p> <p><i>2018-10-05 Inget nytt att rapportera</i></p> <p><i>2018-11-30 Den nya IT-chefen är på plats och har börjat sätta sig in i projektet. Att utreda statusen har hög prioritet och det arbetet är påbörjat.</i></p>

2000	2015-06-14/15 Junimöte 2015	Kommunikation	Medlems- kommunikation	Beslutsunderlag	<p><b>§ 36 Syfte med medlemskommunikation</b>  <b>att</b> mot bakgrund av läsarundersökning och övriga underlag kring Styrelsen informerar uppdra åt sekretariatet att i samband med kommunikationsstrategin återkomma till novembermötet 2015 med ett förslag till ny form och distribution för styrelsens kommunikation (som idag sker i SI) - med beaktande av syftet att erbjuda transparens och med hög tillgänglighet väcka intresse för de frågor styrelsen (och rörelsen i stort) arbetar med samt sprida kunskap i dessa frågor till de mest intresserade av våra medlemmar;  <b>att</b> mot bakgrund av den kanalinventering sekretariatet genomfört i det fortsatta arbetet med strategi för medlemskommunikation utgå från följande syftesformulering för medlemskommunikation: Syftet med medlemskommunikation är att erbjuda snabb, tillgänglig, relevant information samt dialog om verksamhetsfrågor med en tydlig kanalpassning som tar hänsyn till mottagarens engagemangsgrad och intresse. Ett annat syfte är att förankra styrelsens arbete och skapa transparens i rörelsens beslutsprocesser, att erbjuda insyn och möjlighet att utkräva ansvar från förtroendevalda. Medlemskommunikation ska vidare inspirera till engagemang, aktivism och bygga lojalitet. För de mer aktiva medlemmarna ska kommunikationen få medlemmar att utbildas och utvecklas samt känna stolthet och delaktighet i en global MR-rörelse.</p>	Decembermötet 2018, se §31 junimötet 2018	Öppet	<p><i>2015-11-20 Att-sats 1. Förelägg underlag och beslutades om på styrelsens decembermöte 2015.</i></p> <p><i>2016-01-15 Att-sats 2. Övriga frågor kring medlemskommunikation kommer att inkluderas i det kommande arbetet med en kommunikationsstrategi, vilket sker efter beslut om den långsiktiga riktningen Se även § 142 från styrelsens februarimöte 2014 som handlar om ambitionsnivån i styrelsens kontakter med medlemmarna och § 71 från styrelsens oktobermöte 2015 som handlar om "årsmötet online".</i></p> <p><i>2016-09-09 Till styrelsens möte i oktober återkommer vi med en beskrivning av vilka delar som vi ser att kommunikationsstrategin föreslås omfatta.</i></p> <p><i>(För kommentarer gällande datum häremellan se utklipp i kommentarsfältet.)</i></p> <p><i>2018-01-12 Styrelsen beslutade om kommunikationsstrategin i december. Styrelsens egna kommunikation kommer att ingå i en bilaga till strategin och kommer att diskuteras med styrelsen. Sekretariatet ber att få återkomma med en tidsplan för den diskussionen.</i></p> <p><i>2018-03-02 Inget nytt att rapportera.</i></p> <p><i>2018-04-20 Inget nytt att rapportera. Medlemskommunikationen har kopplingar och beroenden till medlemsdemokratiprojektet samt arbetet med engagemangsstrategi. Tidplan beroende av dessa.</i></p> <p><i>2018-05-25 Inget nytt att rapportera 2018-09-07 Inget nytt att rapportera 2018-10-05 Inget nytt att rapportera</i></p> <p><i>2018-11-30 Underlag föreligger till styrelsens decembermöte 2018.</i></p>
------	--------------------------------	---------------	---------------------------	-----------------	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	-------------------------------------------	-------	-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

77	2016-06-17/18/19 Junimötet 2016	Styrdokument	Verksamhetsplan	Beslutsunderlag	<p><b>§ 42. FÖRSLAG TILL HUR OCH I VILKA SYFTEN ARVET SKA ANVÄNDAS</b></p> <p>att sektionens reservkapital ska användas i syfte att 1) Samla rörelsen kring en viktig MR-fråga med lokal förankring för att skapa opinion och påverkan samt att positionera svenska Amnesty som en global MR-organisation som agerar watchdog som skapar opinion. 2) Mobilisera (tid och pengar) så att svenska Amnesty växer och säkerställer en långsiktig finansiering till den globala rörelsen. 3) Stärka kopplingen till och samarbetet med Amnestys internationella rörelse;</p> <p>att ge sekretariatet i uppdrag att arbeta vidare med hur satsningar på mänskliga rättigheter, intäktsplan och en ny organisation för perioden 2017-2019 på 18,5 miljoner kan se ut och att inkludera det i utarbetandet av verksamhetsplanen för 2017-2019;</p> <p>att ge sekretariatet i uppdrag att till styrelsens junimöte 2017 återkomma med en uppdatering och eventuella förslag på hur resterande pengarna från kapitalöverskottet ska användas;</p> <p>att målet är en balanserad budget 2020.</p>	2020  (se även § 36. (2018) Planeringsförsättningar inför 2019)	Öppet	<p><i>(För kommentarer ovan se utklipp i kommentarsfältet.)</i></p> <p><i>2018-01-12 Att-satserna 1-3 är klara i och med planeringen för den aktuella perioden. Den fjärde att-satsen, inget nytt att rapportera.</i></p> <p><i>2018-03-02 Inget nytt att rapportera</i> <i>2018-04-20 Inget nytt att rapportera</i> <i>2018-05-25 Inget nytt att rapportera</i></p> <p><i>2018-09-07 Utredning och kommunikation pågår avseende bidrag med FIF-lån samt om satsningar och investeringar i den svenska sektionen. Frågan kommer att diskuteras på styrelsens septembermöte samt att övergripande förslag till budget kommer att läggas fram till styrelsens oktobermöte.</i></p> <p><i>2018-10-05 Ingår i underlaget direktiv för verksamhet- och budgetarbete 2019</i></p> <p><i>2018-11-30 Inget nytt att rapportera</i></p>
----	------------------------------------	--------------	-----------------	-----------------	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	--------------------------------------------------------------------------	-------	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

87	2016-12-10 Decembermötet 2016	Interndemokrati	Interndemokrati	<p><b>§ 107. UPPDRAGSBESKRIVNING FÖR ÖVERSYN I SYFTE ATT STÄRKA MEDLEMSDEMOKRATIN</b>  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att projektleda översynen av sektionens medlemsdemokrati i enlighet med definierat uppdrag;  <b>att</b> uppdraga åt sekretariatet att i samband med översynen av medlemsdemokratin också se över potentiella alternativ till nuvarande organisering på lokal nivå som kan främja aktivism och demokratiskt deltagande och återkomma med diskussionsunderlag under processens gång.  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att presentera en projektplan till styrelsens marsmöte 2017;  <b>att</b> ge arbetsgruppen i uppdrag att återrapportera till styrelsens majmöte 2017, oktobermöte 2017, decembermöte 2017 samt marsmöte 2018.</p>	<p>Septembermötet 2018  Oktobermötet 2018  Februarimötet 2019  Marsmötet 2019</p>	Öppet	<p><i>2017-03-03 Underlag gällande projektplan föreligger till styrelsens marsmöte 2017.</i></p> <p><i>2017-04-21 En rapport finns till styrelsens majmöte 2017</i></p> <p><i>2017-05-24 Ett underlag med en viktig principfråga för diskussion i styrelsen finns framtaget till junimötet.</i></p> <p><i>2017-09-01 Ca 1000 medlemmar och ca 300 icke medlemmar har svarat på enkäten om medlemsdemokratin. På styrelsens septembermöte kommer vissa principfrågor och vägvalsfrågor att diskuteras. Underlag föreligger till mötet.</i></p> <p><i>2017-10-06 Underlag föreligger till styrelsens oktobermöte.</i></p> <p><i>2018-01-12 Underlag föreligger till styrelsens januarimöte.</i></p> <p><i>2018-03-02 Sekretariatet har arbetat vidare utifrån de medskick styrelsen gjorde på styrelsens januarimöte 2018. Presentationer till styrelsens möten med distrikten har tagits fram och två förslag till årsmötet föreligger som underlag till styrelsens marsmöte 2018.</i></p> <p><i>2018-04-20 De två förslagen kommer att beredas på påverkanstorget på årsmötet. Underlag till styrelsens workshop om medlemsdemokratin föreligger till styrelsens majmöte.</i></p> <p><i>2018-05-25 En plan för det fortsatta arbetet håller på att tas fram. En utvärdering av utfallet av workshopen på årsmötet kommer att diskuteras på styrelsens junimöte.</i></p> <p><i>2018-09-07 Efter styrelsens junimöte har samtal förts och möte hållits med sekretariatet och medlemsutskottet. Ett underlag gällande olika modeller för representativ demokrati föreligger till styrelsens septembermöte.</i></p> <p><i>2018-10-05 På styrelsens septembermöte valde styrelsen ut två modeller för representativ demokrati att gå vidare med. Sekretariatet har tillsammans med medlemsdemokratiutskottet tagit fram ett underlag till verksamhetsmötet. Ett underlag gällande demokratimodeller föreligger även till styrelsens oktobermöte.</i></p> <p><i>2018-11-30 På styrelsens oktobermöte fattade styrelsen beslut om att vidareutveckla en demokratimodell för representativ demokrati som bygger på geografiska avdelningar. Ett underlag med förslag till en mer detaljerad modell föreligger till styrelsens decembermöte. För mer information om det fortsatta arbetet se §71, septembermötet 2018 om aktivismstrategi och § 103, oktobermötet om medlemsdemokratiprojektet.</i></p>
----	-------------------------------------	-----------------	-----------------	-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	-----------------------------------------------------------------------------------------------	-------	------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

96	2017-03-18/19	MR-frågor		<p><b>§ 132. UTREDNING OM VÄRDLÄNDERS ANSVAR FÖR UTSATTA EU-MEDBORGARE</b> att ge sekretariatet i uppdrag att i samarbete med internationella sekretariatet genomföra en utredning om värdländers ansvar, i enlighet med verksamhetsplanen 2017-2019. att uppdraga till sekretariatet att informera styrelsen om de mest kritiska punkterna i riskanalysen innan studien påbörjas.</p>	Marsmötet 2019 (inkluderas i T3-rapporten)	Öppet	<p><i>2017-04-21 Inget nytt att rapportera</i> <i>2017-05-24 Inget nytt att rapportera</i> <i>2017-09-01 Inget nytt att rapportera</i></p> <p><i>2017-10-06 Riskanalysen har lagts ut på Forum. I övrigt inget nytt att rapportera.</i></p> <p><i>2018-01-12 Inget nytt att rapportera</i> <i>2018-03-02 Inget nytt att rapportera</i> <i>2018-04-20 Inget nytt att rapportera</i> <i>2018-05-25 Inget nytt att rapportera</i> <i>2018-09-07 Inget nytt att rapportera</i> <i>2018-10-05 Utredningen är på gång och är nu hos AIS för påseende. Planen är att den lanseras den 15 november.</i></p> <p><i>2018-11-30 Utredningen lanserades den 22 november. Mer info i T3.</i></p>
102	2017-05-04/05	Styrdokument	Miljöpolicy	<p><b>§ 184. ÖVRIGA FRÅGOR</b> <b>Miljöpolicy</b> att ge sekretariatet i uppdrag att ta fram en miljöpolicy till styrelsens marsmöte 2018.</p>	Oktobermötet 2018	Öppet	<p><i>2017-05-24 Inget nytt att rapportera.</i> <i>2017-09-01 Inget nytt att rapportera</i> <i>2017-10-06 Inget nytt att rapportera</i></p> <p><i>2018-01-12 Sekretariatet föreslår att vi tar upp frågan under övriga frågor på mötet i januari eftersom vi föreslår en omprioritering av tid och resurser. Vi har lagt tid och vill även fortsatt lägga mer tid på mer prioriterade frågor såsom ex medlemsdemokratin och föreslår därför att vi flyttar frågan om miljöpolicy till oktobermötet.</i></p> <p><i>2018-03-02 På styrelsens januarimöte 2018 beslutade styrelsen att flytta fram deadline till styrelsens oktobermöte 2018.</i></p> <p><i>2018-04-20 Inget nytt att rapportera</i> <i>2018-05-25 Inget nytt att rapportera</i> <i>2018-09-07 Inget nytt att rapportera</i> <i>2018-10-05 Ett underlag föreligger till styrelsens oktobermöte.</i></p> <p><i>2018-11-30 En uppdaterad version av miljöpolicyen kommer att läggas upp i styrelsens forum den 30 november 2018. Se även § 98, oktobermötet 2018.</i></p>

104	2017-06-10/11 junimötet 2017	Kommunikation	Årsmötesbeslut	<p><b>§ 33.1 UPPFÖLJNING AV ÅRSMÖTESBESLUT (2017)</b>  <b>Årsmötesbeslut § 29. Motion 1.2: Om kampanjmaterial på engelska</b>  <b>att</b> uppdra åt sekretariatet att till styrelsens januarimöte 2018 presentera förslag på riktlinjer för vilket aktivistmaterial som ska finnas på andra språk än svenska.</p>	Februarimötet 2019	Öppet	<p>2017-09-01 <i>Inget nytt att rapportera</i>  2017-10-06 <i>Inget nytt att rapportera</i></p> <p>2018-01-12 <i>Underlag föreligger till styrelsens januarimöte. Se Öppna årsmötesbeslut.</i></p> <p>2018-03-02 <i>På styrelsens januarimöte beslutade styrelsen att skjuta fram deadline för beslutet till styrelsens marsmöte 2018. Underlag föreligger till styrelsens marsmöte.</i></p> <p>2018-04-20 <i>Finns uppdatering i underlag till årsmötet</i></p> <p>2018-05-25 <i>Inför årsmötet 2018 kartlade vi alla studentgruppers behov av material på andra språk. Denna kartläggning gav inga tydliga resultat, men i samband med jämlikhetsdatainsamlingen kommer vi att få reda på mer information som ligger till grund för riktlinjer som presenteras på styrelsens februarimöte 2019.</i></p> <p>2018-09-07 <i>Inget nytt att rapportera</i>  2018-10-05 <i>Inget nytt att rapportera</i></p> <p>2018-11-30 <i>Sedan årsmötet har sekretariatet tagit fram en handbok för studenter på engelska, som bland annat ger förslag och tips för att starta upp en grupp, tips för rekrytering av nya till gruppen, inspiration till att agera och tips inför att planera aktiviteter. I jämlikhetsenkäten fanns med en fråga om huruvida språk är ett hinder för medlemmar. Analysen kommer i slutet av året då vi kan se om det finns språkliga hinder och kan se om vi bör sätta in åtgärder i form av översättning och av vilket material förutom det som redan finns.</i></p>
105	2017-06-10/11 junimötet 2017	MR-frågor	Årsmötesbeslut	<p><b>§ 33.2 UPPFÖLJNING AV ÅRSMÖTESBESLUT (2017)</b>  <b>Årsmötesbeslut § 31. Motion 1.4: Om arbetet mot dödsstraffet</b>  <b>att</b> uppdra åt sekretariatet att tillsätta mer resurser i samband med nästa WCADP i syfte att kommunicera bättre inför och efter konferensen;  <b>att</b> uppdra åt sekretariatet och ICM-delegationen att ta kontakt med internationella sekretariatet för att se om de ser ett behov av ett bredare praktiskt samarbete inför den internationella WCADP-konferensen och hur svenska sektionen i sådana fall kan bidra;  <b>att</b> uppdra åt sekretariatet och ICM-delegationen att fortsätta kontakten med sektionen i USA angående rapport om fängelseförhållanden.</p>	Nästa konferens år 2019	Öppet	<p>2017-09-01 <i>Andra att-satsen lyftes med AIS-personal under ICM. Sekretariatet kommer att följa upp diskussionen. Tredje att-satsen: GS diskuterade med amerikansk motsvarighet och hon berättade att de håller på att anställa en person som kommer att titta på straffrättsliga frågor. Fortsatta diskussioner kommer därför att ske mellan sekretariaten för att se hur vi kan samarbeta.</i></p> <p>2017-10-06 <i>Inget nytt att rapportera.</i></p> <p>2018-01-12 <i>Underlag föreligger till styrelsens januarimöte. Se Öppna årsmötesbeslut.</i></p> <p>2018-03-02 <i>Underlag föreligger till styrelsens marsmöte.</i></p> <p>2018-04-20 <i>Inget nytt att rapportera.</i>  2018-05-25 <i>Inget nytt att rapportera</i>  2018-09-07 <i>Inget nytt att rapportera</i>  2018-10-05 <i>Inget nytt att rapportera</i></p> <p>2018-11-30 <i>Inget nytt att rapportera</i></p>

108	2017-06-10/11 junimötet 2017	Interndemokrati	Årsmötesbeslut	<p><b>§ 33.6 UPPFÖLJNING AV ÅRSMÖTESBESLUT (2017)</b>  <b>Årsmötesbeslut § 35. Motion 2.4: Om att öka den lokala aktivismen genom starkare distrikt</b>  <b>att behandla 2017 års årsmötesbeslut § 35 inom ramen för interndemokratiöversynen.</b></p>	I avvaktan på beslut om demokratimodell och aktivismstrategi.	Öppet	<p>2017-09-01 <i>Inget nytt att rapportera</i>  2017-10-06 <i>Inget nytt att rapportera.</i></p> <p>2018-01-12 <i>Underlag föreligger till styrelsens januarimöte. Se Öppna årsmötesbeslut.</i></p> <p>2018-03-02 <i>Inget nytt att rapportera</i></p> <p>2018-04-20 <i>En workshop är planerad att genomföras på årsmötet som bl a innehåller frågeställningar om organiseringen av den lokala aktivismen.</i></p> <p>2018-05-25 <i>Inget nytt att rapportera</i>  2018-09-07 <i>Inget nytt att rapportera</i>  2018-10-05 <i>Inget nytt att rapportera</i></p> <p>2018-11-30 <i>Inget nytt att rapportera</i></p>
118	2018-01-27/28			<p><b>§ 98. PRINCIPDISKUSSION OM STATLIGT STÖD</b>  <b>att uppdraga åt sekretariatet att återrapportera resultatet av översynen av global fundraising policy när den är avslutad;</b>  <b>att inom ramen för processen med att ta fram den internationella strategin diskutera om och hur svenska sektionen ska driva en förändring av global fundraising policy gällande mottagande av statliga medel.</b></p>	I samband med framtagandet av nästa strategiska period.	Öppet	<p>2018-03-02 <i>Inget nytt att rapportera</i>  2018-04-20 <i>Inget nytt att rapportera</i>  2018-05-25 <i>Inget nytt att rapportera</i>  2018-09-07 <i>Inget nytt att rapportera</i>  2018-10-05 <i>Inget nytt att rapportera</i></p> <p>2018-11-30 <i>En revidering av AI:s Global Fundraising Guidelines samt screening process har kommit. Sekretariatet återkommer med en rapport till styrelsens februarimöte.</i></p>
121	2018-03-17/18			<p><b>§ 116. RAPPORT OM PER CAPSULAMBESLUT</b>  <b>- Per Capsulambeslut gällande riktlinjer kontakt utskott-sekretariat</b>  <b>Att anta riktlinjerna för kontakter mellan sekretariatet och styrelsens utskott 2018-2019;</b>  <b>Att lyfta frågan om riktlinjerna för kontakter mellan sekretariatet och styrelsens utskott på styrelsens junimöte 2019 för eventuellt infogande i styrelsens arbetsordning.</b></p>	Junimötet 2019	Öppet	<p>2018-04-20 <i>Inget nytt att rapportera.</i>  2018-05-25 <i>Inget nytt att rapportera.</i>  2018-09-07 <i>Inget nytt att rapportera.</i>  2018-10-05 <i>Inget nytt att rapportera.</i></p> <p>2018-11-30 <i>Inget nytt att rapportera</i></p>
123	2018-03-17/18			<p><b>§ 137. JÄMLIKHETSARBETET</b>  <b>Styrelsens medskick</b>  <i>-Styrelsen vill ta del av riskanalysen i styrelsens forum innan jämlikhetsdata används i projektet.</i>  <i>-Styrelsen förordar att sekretariatet gör en testkörning på en mindre grupp innan jämlikhetsdata används brett.</i>  <i>-Styrelsen ser det som önskvärt att sekretariatet analyserar vilka grupper som är relevanta att inkludera i undersökningen och eventuellt riktar undersökningen till utvalda grupper snarare än till alla Amnestys medlemmar.</i>  <b>BESLUT</b>  <b>att använda jämlikhetsdata som kartläggningsmetod i arbetet för en jämlik organisation.</b></p>	Februarimötet 2019	Öppet	<p>2018-04-20 <i>Inget nytt att rapportera.</i>  2018-05-25 <i>Inget nytt att rapportera.</i></p> <p>2018-09-07 <i>Styrelsen har fått en uppdatering i styrelseforum och enkäten till medlemmar.</i>  2018-10-05 <i>Enligt överenskommelse med jämlikhetsutskottet kommer inte jämlikhetsarbetet att behandlas på styrelsens oktobermöte. Detta möte har därmed tagits bort i kolumnen "deadline".</i></p> <p>2018-11-30 <i>Jämlikhetsenkät har gått ut både till medarbetare och medlemmar. Presenteras för styrelsen på februarimöte.</i></p>

129	2018-05-3/4			<p><b>§ 158. FORMEN FÖR PLANERINGSSYSTEMET</b>  <b>att</b> uppdra åt sekretariatet att löpande under 2018-2020 utveckla systemet i enlighet med underlaget;  <b>att</b> uppdra åt sekretariatet att inkludera information om planeringssystemet i introduktionen av nya styrelseledamöter.</p>	Första att-satsen löpande under perioden t o m 2020.	Öppet	<p><i>2018-05-25 En introduktion av planeringssystemet kommer att inkluderas i introduktionen för nya styrelseledamöter i samband med junimötet.</i></p> <p><i>2018-09-07 Att-sats ett: Vissa förändringar av systemet i enlighet med styrelsens önskemål kommer att göras i den andra tertialuppföljningen 2018 vilken presenteras för styrelsen på oktobermötet.</i>  <i>Att-sats två är genomförd.</i>  <i>2018-10-05 Underlag föreligger till styrelsens oktobermöte.</i></p> <p><i>2018-11-30 En reviderad verksamhetsplan föreligger styrelsens decembermöte</i></p>
133	2016-09-24 septembermötet 2016	Årsmötesbeslut	<p><b>§ 62.4 UPPFÖLJNING AV ÅRSMÖTESBESLUT (2016)</b>  <b>Årsmötesbeslut § 35: PÅVERKANSTORG SOM ALTERNATIV TILL BEREDNINGSGRUPPER</b>  <b>STYRELSENS BESLUT</b>  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att till styrelsensjanuarimöte 2017 presentera ett förslag till hur motionsberedningen under årsmötet 2017 kan förbättras och påverkanstorgen kan bli mer inkluderande;  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att inkludera frågan om motionsberedningen i den kommande översynen av medlemsdemokratin.</p>	Decembermötet 2018 (uppföljning av årsmötesbeslut)  Februarimötet 2019	Öppet	<p><i>För uppföljning till årsmötet 2017 se utklipp i kommentarsfältet.</i></p> <p><b>ÅRSMÖTET 2018</b>  <i>Frågan om motionsberedningen är fortsatt inkluderad i den pågående demokratiöversynen. Till årsmötet 2018 föreslår styrelsen att sektionen ska införa en beredningskommitté som bland annat ska ha i uppdrag att stödja medlemmarna i motionsprocessen. Beredningskommittén skulle också kunna delta i utformandet av beredningsform, utifrån att det ska passa aktuella förslag till årsmötet.</i>  <i>Frågan om beredningsform är något styrelsen fortsätter att arbeta med inom ramen för medlemsdemokratiöversynen.</i></p> <p><i>2018-09-07 Inget nytt att rapportera</i>  <i>2018-10-05 Beslut om demokratiform är avgörande för utvecklingen av framtida beredningsform. Ett underlag om förslag till beredningsform för årsmötet 2019 föreligger till styrelsens oktobermöte.</i></p> <p><i>2018-11-30 På oktobermötet diskuterade styrelsen förslag till beredningsform för årsmötet 2019. Styrelsen gav medskick till sekretariatets fortsatta utveckling av beredningsformen. Fortsatt utveckling/förändring av beredningsform efter årsmötet 2019 är beroende av framtida demokratiform (direktdemokrati/representativ demokrati) som årsmötet ska ta ställning till på årsmötet 2019. Styrelsen har också tidigare framfört till årsmötet att det kan vara relevant att se över beredningsformen inför varje årsmöte utifrån vilka frågor som är aktuella på det kommande årsmötet, både vad det gäller styrelsens förslag till årsmötet och inkomna motioner. Med den förändring av beredningsform som styrelsen kommer att föreslå årsmötet 2019, tillsammans med styrelsens avsikt att beredningsformen ska kunna justeras utifrån aktuella frågor på årsmötet, bedömer sekretariatet att årsmötesbeslutet från 2016 är genomfört.</i></p>	



136	2016-09-24 septembermötet 2016		Årsmötesbeslut		<p><b>§ 62.7 UPPFÖLJNING AV ÅRSMÖTESBESLUT (2016)</b>  <b>Årsmötesbeslut § 41: SENT INKOMMEN MOTION OM ATT ARBETA MED ARGENTINA</b>  <b>STYRELSEN BESLUTAR</b>  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att följa upp med sektionen i Argentina de samtal som fördes under CADF;  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att möjliggöra för medlemsrörelsen att i den mån det är möjligt arbeta med det material som finns från Argentina;  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att i analysarbetet 2018 införa landprioriteringarna 2020 ta årsmötets beslut om Argentina i beaktande.</p>	<p>Decembermötet 2018 (uppföljning av årsmötesbeslut)</p> <p>Mötet 7 mars (uppföljning av årsmötesbeslut)</p>	Öppet	<p><i>För uppföljning till årsmötet 2017 se utklipp i kommentarsfältet.</i></p> <p><b>ÅRSMÖTET 2018</b>  <i>Styrelsen rapporterade till årsmötet 2017 att styrelsen anser att årsmötets beslut om att svenska aktivister ska ges möjlighet att arbeta med material om Argentina är genomfört.</i>  <i>Styrelsen har under året fortsatt hanterat beslutet om att arbeta för att internationella rörelsen ska prioritera arbetet mot kränkningar av mänskliga rättigheter i Argentina. Styrelsen har drivit beslutet i den mån det har gått internationellt, men har funnit att möjligheterna att påverka landprioriteringar har varit begränsade. På ICM 2017 beslutade ICM formellt om landprioriteringar efter mycket knapphändiga diskussioner. Styrelsen hade med sig årsmötets beslut i diskussionerna inför ICM, men bedömde att möjligheterna att ändra föreslagna länder på sittande möte var liten. Styrelsen fortsätter att undersöka möjligheten att komma in i ett tidigare skede och påverka beslutet inför nästa landprioritering.</i></p> <p><i>2018-09-07 På årsmötet 2018 diskuterades frågan om Argentina (med anledning av en sent inkommen motion om Argentina). Sekretariatet förklarade för årsmötet att det inte kommer gå att driva den här frågan vidare internationellt på ett framgångsrikt sätt. Motionen avslogs. Sekretariatet föreslår därför att styrelsen till årsmötet 2019 även förklarar detta i underlaget "uppföljning av årsmötetsbeslut" och att styrelsen där framför att styrelsen anser att sektionen har arbetat med beslutet om Argentina från årsmötet 2016 på det sätt som varit möjligt, men att styrelsen inte kommer fortsätta att driva frågan.</i></p> <p><i>2018-10-05 Inget nytt att rapportera.</i></p> <p><i>2018-11-30 Inget nytt att rapportera.</i></p>
-----	--------------------------------------	--	----------------	--	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	-------	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

139	2018-06-09 Junimötet 2018	Årsmötesbeslut	<p><b>§ 30. UPPFÖLJNING AV ÅRSMÖTESBESLUT (2018)</b>  <b>§ 30.1 Årsmötesbeslut § 39. Förslag 4: Om att införa en beredningskommitté</b>          STYRELSENS BESLUT  <b>att</b> uppdra åt sekretariatet att återkomma i styrelseforum före 11 juli med ett förslag till process för tillsättning av den interimistiska beredningskommittén;  <b>att</b> uppdra till sekretariatet att till styrelsens februarimöte 2019 ta fram ett förslag till förändrade stadgar och styrande dokument som inkluderar en beredningskommitté;  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att till styrelsens februarimöte 2019 ta fram ett förslag på reviderade riktlinjer för valberedningen där uppdraget att nominera kandidater till en beredningskommitté ingår, enligt modellen i årsmötesbeslutet;</p>	Februarmötet 2019	Öppet	<p><i>2018-09-07 Sekretariatet har återkommit i styrelsens forum med förslag på process för tillsättandet av interimistisk beredningskommitté och styrelsen har lämnat sina synpunkter kring processen. Sekretariatet har därefter haft kommunikation med styrelsen såväl som valberedningen gällande valberedningens uppdrag. Valberedningen kommer att fatta beslut om förslag till interimistisk beredningskommitté den 4 oktober. Därefter presenteras förslagen i styrelsens forum för styrelsen att fatta beslut. Vald interimistisk beredningskommitté förväntas presentera sig för medlemmarna under #megahelgen# i oktober.</i></p> <p><i>2018-10-05 Valberedningen har presenterat ett förslag till kandidater till interimistisk beredningskommitté. Förslaget är upplagt i styrelsens forum och styrelsen väntas fatta beslut inom kort.</i></p> <p><i>2018-11-30 Styrelsen har tillsatt en interimistisk beredningskommitté som tillsammans med sekretariatet kommer att ta fram ett förslag till riktlinjer för beredningskommittén (d v s ett förslag till årsmötet). Förslaget kommer att läggas fram till styrelsens februarimöte.</i></p>
141	2018-06-09 Junimötet 2018	Årsmötesbeslut	<p><b>§ 30. UPPFÖLJNING AV ÅRSMÖTESBESLUT (2018)</b>  <b>§ 30.3 Årsmötesbeslut § 41. Förslag 6: Om medlemsavgiften</b>          STYRELSENS BESLUT  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att göra de ändringar i stadgarna som beslutet omfattar;  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att genomföra nödvändiga rutin- och systemförändringar i syfte att möjliggöra ett kostnadsfritt medlemskap;  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att återkomma till marsmötet 2019 med förslag kring hantering av kostnadsfritt medlemskap och yttranderätt på årsmötet 2019 och förslag på kompletterande förändringar av stadgarna till årsmötet 2019.</p>	Årsskiftet 2018/2019 Marsmötet 2019	Öppet	<p><i>2018-09-07 Första att-satsen är genomförd. Andra att-satsen pågår arbete. Tredje att-satsen inget att rapportera.</i></p> <p><i>2018-10-05 Inget nytt att rapportera</i></p> <p><i>2018-11-30 Inget nytt att rapportera</i></p>
142	2018-06-09 Junimötet 2018	GKs rekommendationer	<p><b>§ 31. UPPFÖLJNING AV GRANSKNINGSKOMMITTÉNS REKOMMENDATIONER (2018)</b>  <b>- Att utvecklingsarbetet för webbplatsen prioriteras och tidsätts. (2.2)</b>  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att till styrelsens decembermöte 2018 återkomma med ett upplägg och tidsplan för en förstudie för förändringsarbetet med medlemssidorna.</p>	Decembarmötet 2018	Öppet	<p><i>2018-09-07 Inget att rapportera</i>  <i>2018-10-05 Inget nytt att rapportera</i></p> <p><i>2018-11-30 Underlag föreligger till styrelsens decembermöte 2018.</i></p>

143	2018-06-09 Junimötet 2018		GKs rekommendationer	<p><b>§ 31. UPPFÖLJNING AV GRANSKNINGSKOMMITTÉNS REKOMMENDATIONER (2018)</b> - Att tillämpa en strukturerad och systematisk process för löpande uppdatering av webbplatsen. (2.2) att ge sekretariatet i uppdrag att integrera förändringsarbetet med medlemssidorna och etablera systematik för att löpande uppdatera dessa i kommande verksamhetsplanering.</p>	Oktobermötet 2018 Decembermötet 2018	Öppet	<p>2018-09-07 Inget nytt att rapportera. 2018-10-05 Detta ingår inte i underlaget till oktobermötet men kommer att inkluderas i verksamhetsplanen för 2019-2020</p> <p>2018-11-30 Sekretariatet har gått igenom de rutiner som idag finns för löpande uppdatering av medlemssidorna. Sekretariatet har då konstaterat att det finns implementerade rutiner för löpande uppdatering av styrelsens möteskalender, dagordningar, underlag och protokoll. Likaså för sidorna om det nationella och det internationella årsmötet, vilka som ingår i de nationella förtroendeorganen och deras kontaktuppgifter, valberedningens sidor samt för reviderade eller nya policyer/riktlinjer. Även Amnestifondens sidor uppdateras löpande. De mer statiska sidorna som beskriver organisationens uppbyggnad etc har inte uppdaterats med samma frekvens, inte heller kontaktuppgifter till distrikten, grupper, landsamordnare osv. som plockas upp från ett annat register. Sekretariatet kommer att se över dessa sidor inom kort och skapa en rutin för att hålla dem aktuella, alternativt ta bort information som inte kan hållas uppdaterad.</p>
144	2018-06-09 Junimötet 2018		GKs rekommendationer	<p><b>§ 31. UPPFÖLJNING AV GRANSKNINGSKOMMITTÉNS REKOMMENDATIONER (2018)</b> - Att tillse att revisorns tidigare IT-revisioner följs upp och att åtgärder för kvarstående punkter prioriteras och tidssätts. (2.5) att ge sekretariatet i uppdrag att återkomma till styrelsen med status avseende risk- och säkerhetsperspektiv utifrån tidigare IT-revisioner när ny IT-chef tillträtt, dock senast mars 2019.</p>	Marsmötet 2019	Öppet	<p>2018-09-07 Inget nytt att rapportera. 2018-10-05 Inget nytt att rapportera.</p> <p>2018-11-30 Den nya IT-chefen är på plats och har börjat titta på de aktuella revisionerna.</p>
147	2018-06-09 Junimötet 2018		GKs rekommendationer	<p><b>§ 31. UPPFÖLJNING AV GRANSKNINGSKOMMITTÉNS REKOMMENDATIONER (2018)</b> - Att uppdatera Amnestys placeringspolicy. att ge sekretariatet i uppdrag att återkomma med ett förslag på uppdaterad placeringspolicy till styrelsens decembermöte 2018.</p>	Decembermötet 2018	Öppet	<p>2018-09-07 Inget nytt att rapportera. 2018-10-05 Inget nytt att rapportera.</p> <p>2018-11-30 Arbetet med placeringspolicyn har blivit fördröjt pga arbetsbelastning och sjukdom. Som ny deadline föreslås styrelsemötet 7 mars 2019.</p>
148	2018-06-09 Junimötet 2018			<p><b>§ 33. MEDLEMSDEMOKRATIÖVERSYPEN: SAMMANFATTNING FRÅN WORKSHOPEN PÅ ÅRSMÖTET</b> att uppdraga åt sekretariatet att samverka med medlemsutskottet angående planering av medlemsdemokratiöversynen fram till megahelgen 2018.</p>	Oktobermötet 2018	Föreslås stängas	<p>2018-09-07 Sekretariatet och medlemsutskottet har haft kontakt och bl a ett heldagsmöte på sekretariatet om möjliga modeller för representativ demokrati, vilket också kommer att vara temat för verksamhetsmötet under "megahelgen". Underlag kring modeller för representativ demokrati föreligger till styrelsens septemberröte.</p> <p>2018-10-05 Sekretariatet har, i samarbete med medlemsdemokratiutskottet, tagit fram ett underlag till verksamhetsmötet.</p> <p>2018-11-30 Verksamhetsmötet genomfördes under megahelgen den 21 oktober och sekretariatet föreslår därför att beslutet stängs.</p>

149	2018-06-09 Junimötet 2018			<p><b>§ 36. PLANERINGSFÖRUTSÄTTNINGAR INFÖR 2019</b>  <b>att</b> om Global Assembly 2018 förlänger den strategiska perioden så gör den svenska sektionen motsvarande förlängning avseende nationell verksamhetsplan;  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att ta fram ett förslag till satsningar och investeringar för 2019 med en högsta överbudgetering om 15 mkr och presentera detta på styrelsens oktobermöte;  <b>att</b> beslut om en reservpolicy flyttas till styrelsens decembermöte;  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att till styrelsens junimöte 2019 återkomma med en uppdatering och eventuella förslag på hur de resterande pengarna från kapitalöverskottet ska användas;  <b>att</b> den svenska sektionen i första hand prioriterar ett gemensamt arbete med Amnestyfonden för att bidra till den internationella rörelsen under innevarande strategisk period;  <b>att</b> fortsätta analyser och beslut kring vilka frågor Amnesty i Sverige ska bidra med/lära av den internationella rörelsen integreras som en del i arbetet när vi tar fram vår verksamhetsplan för nästa strategiska period;  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att utreda villkoren för lån till AIS och återkomma till styrelsen för beslut.</p>	Oktobermötet 2018 Decembermötet 2018 Junimötet 2019	Öppet	<p>2018-09-07 första att-satsen: GA har förlängt den strategiska perioden och följdaktligen förlänger vi då även den svenska strategiska perioden. I övrigt inget nytt att rapportera  2018-10-05 Underlag föreligger till styrelsens oktobermöte (VP 2019-2020).  2018-11-30 Ett förslag till reservpolicy föreligger styrelsens decembermöte</p>
151	2018-09-22 Septembarmötet 2018			<p><b>§ 71. AKTIVISMSTRATEGI</b>  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att ta fram ett utkast till en aktivismstrategi utifrån utgångspunkterna tillväxt, kapacitet/kvalitet, inflytande, jämlikhet.</p>	Septembarmötet 2019	Öppet	<p>2018-10-05 Inget nytt att rapportera  2018-11-30 Inget nytt att rapportera</p>
152	2018-09-22 Septembarmötet 2018			<p><b>§ 72. MEDLEMSDEMOKRATIPROJEKTET</b>  <b>att</b> ge sekretariatet i uppdrag att vidareutveckla förslag för representativa demokratimodeller utifrån 1) en kombination av distrikt och grupper och 2) distrikt som bas, men där distrikt saknas ge grupperna möjlighet att välja representanter.</p>	Oktobermötet 2018	Föreläs stängas	<p>2018-10-05 Underlag föreligger till styrelsens oktobermöte 2018 samt till verksamhetsmötet.  2018-11-30 På styrelsens oktobermöte 2018 fattade styrelsen beslut om att ge sekretariatet i uppdrag att vidareutveckla förslaget med geografiska avdelningar som bas. Sekretariatet föreslår därför att beslutet stängs. För fortsatt arbete se beslut § 103 från styrelsens oktobermöte 2018.</p>
154	2018-09-22 Septembarmötet 2018			<p><b>§ 77. BESLUT OM PLATS FÖR ÅRSMÖTET 2019</b>  <b>att</b> årsmötet 2019 hålls i Gävle;  <b>att</b> årsmötet 2019 arrangeras av sekretariatet tillsammans med Gästrikland Dalarnas distrikt.</p>	Oktobermötet 2018	Öppet	<p>2018-10-05 Distriktet har meddelats och planeringsarbetet pågår. Sekretariatet föreslår därför att beslutet stängs.  2018-11-30 Styrelsen valde att hålla beslutet öppet t o m genomfört årsmöte 2019. Planeringen fortsätter i enlighet med beslutet.</p>
155	2018-09-22 Septembarmötet 2018			<p><b>§ 78. VÄGVAL INFÖR ÅRSMÖTET 2019</b>  <b>att</b> deltagande på årsmötet är kostnadsfritt;  <b>att</b> till årsmötet 2019 erbjuda ett subventionerat rese-, mat- och boendepaket för medlemmar till en kostnad av högst 300 kronor (ungdomar undantaget).</p>	Årsmötet 2019	Öppet	<p>2018-10-05 Inget nytt att rapportera.  2018-11-30 Årsmötesplaneringen fortsätter i enlighet med beslutet.</p>

156	2018-09-22 Septembarmötet 2018			<p><b>§ 79. PROCESSEN ATT UTSE UNGDOMSREPRESENTANT TILL GA</b> att utse ungdomsrepresentant till GA-delegationen i enlighet med föreslagen process, inklusive justeringsförslag för kriterier och syfte, utifrån styrelsens diskussion.</p>	<p>Februarmötet 2019  (Delegationen ska anmälas i mars enligt AIS)</p>	Öppet	<p><i>2018-10-05 Det går inte, som styrelsen önskat, att hävda att den person som väljs ut ska "representera unga" i organisationen, men utgör ju en ung röst från organisationen. Kontakt med ungdomsrådet kan också ingå i uppdraget. Däremot ser sekretariatet det som problematiskt att involvera ungdomsrådet i rekryteringsprocessen då personer i ungdomsrådet kan vilja söka uppdraget. De skarpere kriterierna finns med i annonsen i Insats oktobernummer.</i></p> <p><i>2018-11-30 Flera kvalificerade ansökningar har inkommit. Sekretariatet kommer inom kort att välja ut tre kandidater för intervju.</i></p>
157	2018-10-20/21 Oktobermötet 2018			<p><b>§ 96. DIREKTIV FÖR VERKSAMHETS- OCH BUDGETPLANERING</b> att intäkterna 2019 tillsvidare beräknas till 151 266 tkr, inklusive öronmärkta medel; att kostnadsbudgeten för 2019 inte får överstiga 166 266 tkr, vilket inbegriper styrelsens beslut av användningen av reserven på junimötet 2018; att från och med oktober 2018 utöka antalet fasta tjänster med 6,6 årsarbetskrafter; att i budgeten 2019 lämna ett frivilligt bidrag till den internationella rörelsen om 5 mkr; att arbetet med verksamhetsplaneringen och budgeteringen för 2019 bedrivs i enlighet med den föreslagna tidsplanen; att följande verksamheter ska ingå i budget 2019: Amnesty Press med minst 4 nr.</p>	<p>Decembarmötet 2018</p>	Öppet	<p><i>2018-11-30 Ett förslag till budget för 2019 i enlighet med förutsättningarna föreligger styrelsens decembarmöte.</i></p>
158	2018-10-20/21 Oktobermötet 2018			<p><b>§ 98. MILJÖPOLICY</b> att utifrån styrelsens inspel justera förslaget till miljöpolicy för per capsulam-beslut i styrelsens forum före decembarmötet 2018.</p>	<p>December 2018, styrelsens forum</p>	Öppet	<p><i>2018-11-30 En uppdaterad version av miljöpolicy kommer att läggas upp i styrelsens forum den 30 november 2018.</i></p>
159	2018-10-20/21 Oktobermötet 2018			<p><b>§ 100. VAL TILL AIK</b> att välja Sara Belfrage, Bengt Brulde, Michael Falk, Edoardo Iacobelli, Hanna Hallonsten, Sten-Olof Svensson och Gill xx till AIK för en period av ett år 2018-2019.</p>		Föreslås stängas	<p><i>2018-11-30 De personer som styrelsen utsett till AIK är informerade och medlemssidorna är uppdaterade utifrån beslutet. Sekretariatet föreslår därför att beslutet stängs.</i></p>
160	2018-10-20/21 Oktobermötet 2018			<p><b>§ 103. MEDLEMSDEMOKRATIPROJEKTET</b> att ge sekretariatet i uppdrag att fortsätta utveckla avdelningsmodellen. att ge sekretariatet i uppdrag att till majmötet 2019 återkomma med förslag angående hur existerande strukturer kan förstärkas för att effektivt kunna utföra den nya representativa demokratiska funktionen, i de fall årsmötet fattar beslut om ny demokratisk modell. Utgångspunkter bör vara att utvärdera och beakta resurser, mandat, inflytande och befogenheter.</p>	<p>Decembarmötet 2018 Februarmötet 2019 Marsmötet (23/3) 2019 Majmötet 2019</p>	Öppet	<p><i>2018-11-30 På styrelsens oktobermöte fattade styrelsen beslut om att vidareutveckla en demokratimodell för representativ demokrati som bygger på geografiska avdelningar. Ett underlag med förslag till en mer detaljerad modell föreligger till styrelsens decembarmöte. Underlaget skickas till styrelsen den 28 november och diskuteras med MU och de som vill delta av övriga styrelsen på möte den 3 december. Ett uppdaterat underlag skickas till styrelsen den 5 november.</i></p>